
Protokół nr 2/I/06
Sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie

odbytej w dniu 13 grudnia 2006r.
w sali uroczystości noworudzkiego Ratusza.

Godzina rozpoczęcia - 9.00
Godzina zakończenia – 11.30

Sprawy regulaminowe:
1. Otwarcie sesji i powitanie gości.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady. 
3. Ślubowanie Burmistrza Miasta.

Ad.1. Otwarcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan - otworzył sesję Rady Miejskiej. 
Powitała radnych oraz zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji 
uczestniczy 20 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji. 
(lista obecności - zał. nr 1)

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan -   „szanowni radni drodzy goście. II  sesja V 
kadencji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie odbywa sie w dniu szczególnym. Dokładnie 25 lat temu 
ówczesna  Rada  Państwa  ogłosiła  na  terenie  całego kraju  stan  wojenny,  który  do  dzisiaj  przez 
polaków jest różnie interpretowany. Ten dramat narodowy miał niestety swoje ofiary, były nimi 
osoby aresztowane,  internowane,  przesłuchiwane  i  bite.  Były  też  osoby,  którym ofiarowywano 
paszport w jedna stronę oraz niestety te, które straciły swoje życie. Również i dla mieszkańców 
naszego miasta to zdarzenie miało szczególne znaczenie. Nasz ówczesny największy zakład pracy 
KWK „Nowa Ruda” było również miejscem protestów i strajków, znalazł się w grupie zakładów 
zmilitaryzowanych.  Dlatego  też  minutą  ciszy  uczcijmy  tych  dla,  których  stan  wojenny  był 
przyczyną nieszczęść i osobistych tragedii”.

Po minucie ciszy Przewodniczący powitał na posiedzeniu sesji Pana Juliana Golaka, pogratulował 
mu  wyboru na  radnego Sejmiku Województwa Dolnośląskiego.

Pan Julian Golak – podziękował za zaproszenie, zapewniając, że Rada Miejska zawsze może na 
jego osobę liczyć. Jest noworudzianinem, który przy każdej okazji zawsze to przypomina. 
 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy radni mają uwagi do sporządzonego protokołu z I sesji 
Rady Miejskiej w Nowej Rudzie. Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z I 
sesji Rady.
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Rada Miejska w Nowej Rudzie 20głosami „za” 
przyjęła protokół z I  sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Ad. 3 Ślubowanie Burmistrza Miasta.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan -  odczytał tekst ślubowania, które złoży Pan 
Tomasz Kiliński obejmując urząd burmistrza: „ Obejmując urząd burmistrza, uroczyście ślubuję, ze 
dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i 
pomyślności mieszkańców miasta”.

Pan Tomasz Kiliński -   odpowiedział: „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”.

Proponowany porządek obrad:
1. Podjęcie uchwał:
a) w sprawie nawiązania stosunku pracy oraz ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Nowej 
Rudy
b) w sprawie obsadzenia mandatu radnego
− ślubowanie radnego
c)  w sprawie wyboru składów osobowych komisji stałych Rady Miejskiej spośród radnych oraz 
   ustalenia liczby członków komisji. 
przerwa 20 min
d) w sprawie wskazania przedstawiciela Miasta Nowa Ruda do Rady Nadzorczej Zakładu 
    Wodociągów i Kanalizacji Spółki z o.o. w Nowej Rudzie 
e) w sprawie Programu Współpracy Miasta Nowa Ruda z organizacjami pozarządowymi w 2007r.   
f) w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz   
     Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2007 
g) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2006.
h) zmieniająca uchwałę Nr 25/III/02 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 30 grudnia 2002r. w 
    sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 
3. Interpelacje radnych.
4. Sprawy różne.
5. Zakończenie obrad.

Burmistrz  Miasta  –  zaproponował  wprowadzenie  do  porządku  obrad  sesji  w punkcie  podjęcie 
uchwał ppkt. „g” projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 415/L/06 w sprawie wprowadzenia 
zmian w budżecie miasta na rok 2006. 

Pan Leszek Wójcik – zaproponował zmianę kolejności  podejmowania uchwał tj. by jako pierwszą 
podjąć  uchwałę  w  sprawie  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych oraz  Przeciwdziałaniu  Narkomanii  na  rok  2007 a  następnie  uchwałę  w sprawie 
Programu Współpracy Miasta Nowa Ruda z organizacjami pozarządowymi w 2007r.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej - Andrzej Behan poddał pod 
głosowanie zaproponowane zmiany do porządku obrad sesji.

Rada Miejska 20  głosami „za” wprowadziła zmiany do porządku obrad sesji.
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Ad.1. Podjęcie uchwał

a) w sprawie nawiązania stosunku pracy oraz ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Nowej  
Rudy

Radny Zbigniew Radgowski – czy to są wszystkie składowe wynagrodzenia burmistrza, chodzi mi 
o stażowe?

Pani Marzena Wolińska – dodatek stażowy co rok u ulega zmianie więc nie musi być ujęty w 
uchwale.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej - Andrzej Behan poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie nawiązania stosunku pracy oraz ustalenia wynagrodzenia 
Burmistrza Miasta Nowej Rudy.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 17 głosami  „za”,  przy 1 „wstrzymującym się od głosowania” ( 
2 radnych nie brało  udziału w głosowaniu)  podjęła:

Uchwałę nr 4/II/06

w sprawie nawiązania stosunku pracy oraz ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Nowej  
Rudy

b) w sprawie obsadzenia mandatu radnego

„Wobec braku  głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały  w 
sprawie obsadzenia mandatu radnego.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr  5/II/06

w sprawie obsadzenia mandatu radnego.”

− ślubowanie radnego

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan – odczytał tekst ślubowania radnego : „ Wierny 
Konstytucji  i prawu Rzeczpospolitej Polskiej ślubuje uroczyście obowiązki radnego sprawować 
godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”.

Pan Arkadiusz Michalski – odpowiedział: „ślubuję”. Praca w samorządzie nie jest mi obca gdyż 
byłem  radnym  IV kadencji,  gdzie  zajmowałem  się  pracą  w  Komisji  Porządku  Publicznego  i 
Komunikacji.  Od 16 lat pracuje w Komisariacie Policji w Nowej Rudzie, obecnie jestem zastępca 
Naczelnika Sekcji Prewencji. Żonaty, dwójka  dzieci. 
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c)  w sprawie wyboru składów osobowych komisji stałych Rady Miejskiej spośród radnych oraz  
ustalenia liczby członków komisji

Przewodniczący  Rady  Miejskiej   –  Andrzej  Behan  –  zgodnie  z  wcześniejszymi  deklaracjami 
odnośnie pracy radnych w poszczególnych komisjach  zostały wprowadzone zapisy do projektu 
uchwały. Czy ktoś z radnych zmienił zdanie odnośnie uczestnictwa w komisjach? 
Radny Arkadiusz Michalski – zgłosił chęć uczestnictwa w pracach Komisji Porządku Publicznego i 
Komunikacji.

Radny Andrzej Cyman – zgłosił chęć pracy w Komisji Gospodarczej.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  Andrzej  Behan  –  zrezygnował  z  pracy  w  Komisji  Spraw 
Społecznych a wyraził chęć uczestnictwa w Komisji Gospodarczej.

Radna Regina Wałęsa – wyraziła wolę pracy w Komisji Zdrowia i Ekologii.

Radny Krzysztof Richter – z uwagi na fakt, że jest Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej 
zrezygnował z pracy w Komisji Rewizyjnej ale zgłosił chęć pracy w Komisji Porządku Publicznego 
i Komunikacji,

Radny Piotr  Wróbel  –  zaproponował  wprowadzenie  zapisu  do  projektu  uchwały  by w §  1  w 
punktach od 1 do 5 w podpunktach „a” dodać zapis o brzmieniu: „ przewodniczący komisji”.

Radny  Bogusław  Frącek  -   ma  pytanie  do  radcy  prawnego  gdyż  ta  uchwała  jest  pierwsza  i 
głosujemy  ją  jako  składy  osobowe  komisji  i  wprowadzenie  wykropkowania  z  zapisem 
przewodniczący komisji jest nie na miejscu. Wyboru przewodniczących komisji dokonają radni za 
chwilę.  

Pani Małgorzata Matusz – art. 17 statutu gminy miejskiej mówi, że uchwała w sprawie powołania 
komisji  stałych  rady  musi  zawierać  określenie  liczbowe,  skład  poszczególnych  komisji  oraz 
przewodniczących  z  imienia  i  nazwiska.  W  projekcie  uchwały  zostali  wpisania  radni  w 
poszczególnych komisjach  a został pominięty zapis dot. przewodniczącego komisji dlatego należy 
teraz wprowadzić taka poprawkę. Głosujemy składy osobowe komisji, później zostanie ogłoszona 
przerwa podczas, której zostaną wybrani przewodniczący poszczególnych komisji.

Radny Bogusław Frącek – czy jest  to  zgodne z  prawem, że  jedna uchwała będzie  dwukrotnie 
głosowana?

Pani Małgorzata Matusz – to w niczym nie przeszkadza.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan – poddał pod głosowanie wniosek radnego Piotra 
Wróble  by  w  §  1  w  punktach  od  1  do  5  w  podpunktach  „a”  dodać  zapis  o  brzmieniu: 
„ przewodniczący komisji”.

Rada Miejska 19 głosami „za” przy 2 „wstrzymujących się od głosowania”
przyjęła wniosek radnego Piotra Wróbla.

Przewodniczący Rady Miejskiej  – Andrzej Behan -  ogłosił  przerwę w celu dokonania wyboru 
przewodniczących komisji stałych rady.
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przerwa 
po przerwie

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan – poprosił o przedstawienie przewodniczących 
poszczególnych komisji stałych rady.

Radny Janusz Staniocha -  zaproponował na przewodniczącą Komisji Rewizyjnej  radną Halinę 
Gajcy.

Radna Halina Gajcy – wyraziła zgodę.

Przewodniczący Rady Miejskiej  – Andrzej Behan – poddał pod głosowanie kandydaturę radnej 
Haliny Gajcy na przewodnicząca Komisji Rewizyjnej.

Rada Miejska 21 głosami „za”  zatwierdziła radną Halinę Gajcy na Przewodniczącą Komisji 
Rewizyjnej.

Radny Krzysztof Richter  -  zaproponował na przewodniczącego Komisji Gospodarczej radnego 
Piotra Wróbla.

Radny Piotr Wróbel – wyraził zgodę.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan – poddał pod głosowanie kandydaturę radnego 
Piotra Wróbla na Przewodniczącego Komisji Gospodarczej.

Rada Miejska 20 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym sie od głosowania”
zatwierdziła radnego Piotra Wróbla na Przewodniczącego Komisji Gospodarczej.

Radny Zbigniew Karczewski – zaproponował na Przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego 
i Komunikacji radnego Janusza Staniochę.

Radny Janusz Staniocha – wyraził zgodę.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan – poddał pod głosowanie kandydaturę radnego 
Janusza Staniochy  na Przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego i Komunikacji.

Rada Miejska 21 głosami „za”
zatwierdziła  radnego  Janusza  Staniochę   na  Przewodniczącego  Komisji  Porządku 
Publicznego i Komunikacji.

Radna Regina Wałęsa – zaproponowała na przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych radnego 
Tomasza Kuczaja.

Radny Tomasz  Kuczaj – wyraził zgodę.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan – poddał pod głosowanie kandydaturę radnego 
Tomasza Kuczaja  na Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych.

Rada Miejska 21 głosami „za”
zatwierdziła radnego Tomasza Kuczaja na Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych.
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Radny Henryk Zimoch – zaproponował na przewodniczącego Komisji Zdrowia i Ekologii radnego 
Bogusława Frącka .

Radny Bogusław Frącek – wyraził zgodę.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan – poddał pod głosowanie kandydaturę radnego 
Bogusława Frącka na Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Ekologii.

Rada Miejska 20 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym sie od głosowania”
zatwierdziła radnego Bogusława Frącka na Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Ekologii.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie projekt 
uchwały  w sprawie wyboru składów osobowych komisji stałych Rady Miejskiej spośród radnych 
oraz ustalenia liczby członków komisji.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się od głosowania” 
podjęła:

Uchwałę nr  6/II/06

w sprawie wyboru składów osobowych komisji stałych Rady Miejskiej spośród radnych oraz 
ustalenia liczby członków komisji.

Przewodniczący Rady Miasta – Andrzej Behan -  ogłosił przerwę w celu wydania opinii  komisji w 
sprawie projektów uchwał.

przerwa
po przerwie

d) w sprawie wskazania przedstawiciela Miasta Nowa Ruda do Rady Nadzorczej Zakładu 
Wodociągów i Kanalizacji Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością w Nowej Rudzie.

Przewodniczący Rady Miasta – Andrzej Behan -  zwrócił się  za zapytaniem do Burmistrza Miasta 
czy wyraża zgodę by został powołany na przedstawiciela miasta w radzie nadzorczej Zakładu 
Wodociągów i Kanalizacji w Nowej Rudzie.

Burmistrz Miasta – wyraził zgodę.

Wobec braku  dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wskazania przedstawiciela Miasta Nowa Ruda do Rady Nadzorczej Zakładu 
Wodociągów i Kanalizacji Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością w Nowej Rudzie.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się od głosowania” 
(1 radny nie brał udziału w głosowaniu) podjęła:

Uchwałę nr  7/II/06
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w sprawie wskazania przedstawiciela Miasta Nowa Ruda do Rady Nadzorczej Zakładu 
Wodociągów i Kanalizacji Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością w Nowej Rudzie.”

e)  w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz  
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2007.

Radny Tomasz Kuczaj – Komisja Spraw Społecznych zaproponowała wprowadzenie poprawki do 
projektu uchwały  w rozdziale IV, dział III, pkt. 3 tj.  zmniejszenie kwoty 81.200,- o 5.000,-zł  do tj. 
do  76.200,- i tym samym zwiększenie  środków w dziale III pkt.5 o kwotę 5.000,-zł tj. do kwoty 
42.500,-zł.

Radny Arkadiusz Michalski – czym podyktowana jest powyższa zmiana w preliminarzu?

Radny Tomasz Kuczaj – wszystkie przesunięcia spowodowane są powstaniem nowej świetlicy w 
Słupcu.

Radna Irena Caryk -   organizacja pożytku publicznego otrzymała w Słupcu przy ul. Radkowksiej 
lokal na samodzielną działalność. Lokal ten zostanie wyremontowany, a stowarzyszenie zdobyło 
środki  na  jego  wyposażenie  lokalu.  W lokalu  zostanie  zorganizowana świetlica  środowiskowa, 
która  będzie  działała  przez  cały  rok.  We  wspomnianej  świetlicy  powinien  zostać  zatrudniony 
wychowawca  na  etat  gdyż  będzie   zajmował  się  dziećmi  bardzo  zaniedbanymi  bez  wzorców 
wychowawczych jakie mogły by wynieść z domu. Budżet 12.000 tys jaki obecnie mają świetlice 
pozwalają na ich pracę bez okresów wakacyjnych, dlatego wnioskowała o zwiększenie budżetu 
nowo powstałej świetlicy do 17.000tys. ponieważ świetlica będzie działała przez 12 miesięcy.  

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek 
Komisji Spraw Społecznych o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały  w rozdziale IV, dział 
III, pkt. 3 tj.  zmniejszenie kwoty 81.200,- o 5.000,-zł  do tj. do  76.200,- i tym samym zwiększenie 
środków w dziale III pkt.5 o kwotę 5.000,-zł tj. do kwoty 42.500,-zł.

Rada Miejska  15  głosami  „za”  przy  2  głosach „przeciw”  oraz  2  „wstrzymujących się  od 
głosowania” przyjęła wniosek Komisji Spraw Społecznych.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2007.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 18 głosami „za”, przy 3 „wstrzymujących się od głosowania” 
podjęła:

Uchwałę nr  8/II/06

w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2007.
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f)  w sprawie Programu Współpracy Miasta Nowa Ruda z organizacjami pozarządowymi w 2007  
roku.

Radny  Tomasz  Kuczaj  –  odczytał  wniosek  Komisji  Spraw  Społecznych  by  w  załączniku  do 
uchwały  w  §  8  „Finansowanie  programu”  w  podpunkcie  2  zwiększyć  „promocję  i  ochronę 
zdrowia” do kwoty 65.000,-zł.   

Pan Leszek Wójcik – w związku z tym, że przesunięcia w poprzedniej uchwale  nie powodują 
automatycznego zwiększenia środków na promocję i ochronę zdrowia i dlatego należy dokonać tej 
zmiany. 

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek 
Komisji  Spraw Społecznych by  w załączniku  do  uchwały  w §  8  „Finansowanie  programu”  w 
podpunkcie 2 zwiększyć „promocję i ochronę zdrowia” do kwoty 65.000,-zł.   

Rada Miejska 17 głosami „za” przy 4 „wstrzymujących się od głosowania”  przyjęła wniosek 
Komisji Spraw Społecznych.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie Programu Współpracy Miasta Nowa Ruda z organizacjami pozarządowymi w 
2007 roku.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 18 głosami „za”, przy 3 „wstrzymujących się od głosowania” 
podjęła:

Uchwałę nr  9/II/06
w sprawie Programu Współpracy Miasta Nowa Ruda z organizacjami pozarządowymi w 2007 

roku.”

g)w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie na rok 2006

Pan Jan Szeląg – w stosunku do druku, który został wcześniej dostarczony radnym zmiana dot. 
2.000,-zł które są udziałem własnym gminy w  programie, który jest realizowany przez Szkołę 
Podstawową Nr 2. Zmiana głównie dotyczy klasyfikacji budżetowej. 

Radny  Piotr  Wróbel  –  poinformował,  że  Komisja  Gospodarcze  pozytywnie  zaopiniowała 
wprowadzenie zmian do projektu uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie zmianę w 
projekcie uchwały. 

Rada Miejska 21 głosami „za” przyjęła zaproponowana zmianę.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie na rok 2006.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 21 głosami „za” podjęła:
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      Uchwałę nr 10/II/06

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie na rok 2006

h) zmieniająca uchwałę nr 415/L/06 rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 25 października 2006 
roku w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2006 rok.

Pan Jan Szeląg -  Regionalna Izba Obrachunkowa zwróciła nam uwagę na pewne niezgodności, 
które są w załączniku nr  13 do uchwały budżetowej. 

Pan Piotr Wróbel – poinformował, że Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała omawiany 
projekt uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie projekt 
uchwały  zmieniająca uchwałę nr 415/L/06 rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 25 października 
2006 roku w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2006 rok.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się od głosowania” 
podjęła:

      Uchwałę nr 11/II/06

zmieniającą uchwałę nr 415/L/06 rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 25 października 2006  
roku w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2006 rok.

i) zmieniająca uchwałę Nr 328/XLI/01 w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej.

Przewodniczący Rady Miejskie – Andrzej Behan -  zwrócił sie do radnych o składanie kandydatur 
do Komisji Mieszkaniowej.

Radny Bogusław Frącek – zaproponował  kandydaturę radnego Henryka Zimoch.

Radny Henryk Zimoch – wyraził zgodę.

Radny Marian Kocoń – zaproponował Zbigniewa Karczewskiego. 

Radny Zbigniew Karczewski – wyraził zgodę.

Radny Henryk Zimoch – zaproponowała radnego Zdzisława Druciaka.

Radny Zdzisław Druciak – wyraził zgodę.

Radny Henryk Zimoch – zaproponowała – kandydaturę radnego Mariana Koconia.

Radny Marian Kocoń – wyraził zgodę.
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posiedzenie opuścił radny Andrzej Cyman

Przewodniczący  Rady  Miejskie  –  Andrzej  Behan –  zgłoszono  już  4  kandydatów na  członków 
Komisji Mieszkaniowej w osobach:
− Henryk Zimoch
− Zdzisław Druciak
− Marian Kocoń
− Zbigniew Karczewski

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie projekt 
uchwały  zmieniająca  uchwałę  Nr  328/XLI/01  w  sprawie  powołania  Społecznej  Komisji 
Mieszkaniowej.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 18 głosami „za” podjęła:

Uchwałę nr 12/II/06

zmieniająca uchwałę Nr 328/XLI/01 w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej.

Ad.2. Interpelacje radnych.

Radna Irena Caryk – w planie remontów na 2007 złożonym przez ZGKiM jest zapisany punkt dot. 
usuwania azbestu. Czy w tym wykazie ujęte są już wszystkie domy, z  których należy usunąć 
azbest? 

Na posiedzenie powraca radny Andrzej Cyman

Pan Marian Zdunek - w 2000 roku została podjęta przez Rade Miejska podjęta uchwała o usuwaniu 
azbestu i zawierała konkretne adresy. Zakład na przełomie 2000 – 2001 roku dokonał kilku 
kompleksowych wymian dachu. Potrzeby zawarte w wykazie są jakby ciągiem tego 
harmonogramu. 

Radny Piotr Wróbel – złożył interpelacje na pismie – zał. nr 2 do protokołu. 
 

Ad.3. Sprawy różne.

Przewodniczący Rady Miejskie – Andrzej Behan – przypomina radnym o składaniu oświadczeń 
majątkowych.

Radny Piotr Wróbel – zgodnie z uzgodnieniami jeszcze w poprzedniej kadencji miały się pojawić w 
okresie zimowych tabliczki ze znakiem zatrzymywania sie na ul. Spacerowej. Kiedy pojawią się te 
tabliczki?

Pan  Krzysztof  Budzyna  –  na  ukończeniu  jest  już  projekt  zmiany  organizacji  ruchu,  który  w 
przyszłym  tygodniu  mamy  złożyć  w  Starostwie  Powiatowym  celem  zatwierdzenia.  Po 
zatwierdzeniu powyższego projektu zostanie zmieniona organizacja ruchu i postawimy właściwe 
oznakowanie.
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Radny Arkadiusz Michalski – jak rozumiem, że oprócz znaku zatrzymywania się będą postawione 
inne znaki jakie były stawiane co roku  a mam na myśli ul. Boh. Getta i kilka innych miejsc.

Pan Krzysztof  Budzyna – takie  znaki  pojawia się  a  już są  na  ul.  Martwej  i  Kościelnej  i  będą 
wprowadzone do organizacji ruchu w przypadku nastania warunków zimowych.

Radny Michał Prokopczak -  czy przewiduje pana Burmistrz zwiększenie etatu w Straży Miejskiej.

Radna Irena Caryk – chciała poinformować, ze giną skrzynie przeznaczone na piasek. 

Burmistrz Miasta – zwiększenie etatu w Straży Miejskiej będzie zależało od uchwalonego przez 
Rade Miejska budżetu miasta. jeżeli takie środki się znajda to być może takie zwiększenia nastąpią.
Radny Piotr Wróbel – prosi o rozważnie możliwości budowy parkingu przy ul. Radkowskiej na 
drodze w kierunku Szkoły Podstawowej nr 7są to sugestie mieszkańców jak i także pracowników 
szkoły.  

Pan Krzysztof Budzyna – droga w ciągu ul. Radkowskiej jest w zarządzie dróg powiatowych  i 
musiało  by  zostać  podpisane  właściwe  porozumienie,  z  zarządca  drogi,  zmieniona  całkowicie 
organizacja ruchu na tym odcinku drogi i wykonanie robót jeżeli będzie taka wola i znajda sie na 
ten cel środki finansowe. 

Pan Krzysztof Jasiński – pogratulował radnym i burmistrzowi wyboru na tak szczytne stanowiska. 
Obecnie Stowarzyszenie „Teraz Nowa Ruda” przygotowuje się do zrzeszenia stowarzyszeń pod 
nazwa  Partnerstwo  Noworudzko  –  Wrocławskie  co  być  może  zaowocuje  to  warsztatami 
wyjazdowymi  

Ad.4. Zakończenie obrad.

W związku z brakiem głosów i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 
zamknął II sesję Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Projekty uchwał oraz uchwały podjęte przez Radę stanowią załącznik do protokołu.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: 
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